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Generalforsamling i Nerskogen Løypeforening 2025-01-11, kl 16:00 →1700 
 

Tilstede: Gunhild Åm Vatn, Sveinung Løset, Torstein Sneisen, Ola T. Lånke, Ketil Olsen, Trond Narve 

Stavne, Arve Krovoll, Åge Røe og Jørn Vatn 

Sakliste 

1. Godkjenning av møteinnkalling 
2. Valg av møteleder og referent 
3. Orientering om den økonomiske situasjonen i Løypeforening og behov for å ta opp et lån 
4. Diskusjon 
5. Stemme over styret sitt forslag til vedtak  

1. Godkjenning av møteinnkalling 
Innkalling ble sendt til alle registrerte medlemmer 26. desember 2024. I tillegg ble innkalling til 

generalforsamlingen omtalt på Facebook og på løypeforeningen sine hjemmesider samme dag. Det 

var ingen merknader til møteinnkallingen. 

2. Valg av møteleder og referent 
Gunhild Åm Vatn ble valgt til møteleder og Jørn Vatn ble valgt til referent 

3. Orientering om den økonomiske situasjonen i Løypeforening, og 

behov for å ta opp et lån 
Jørn Vatn orienterte på vegne av styret om den økonomiske situasjonen i Løypeforeningen: 

Avtalen med Snøhetta om tråkking av skiløypene til Nerskogen Løypeforening gikk ut etter endt 

sesong 2023/2024. Styret har vurdert tre alternativer: 

A. Kjøp av ny maskin 

B. Leie av maskin hos Antra (en av leverandørene av tråkkemaskiner) 

C. Kjøp av den gamle «Nerskogsmaskina» 

Styret vurderte at alternativ C var det beste alternativet og inngikk i desember 2024 avtale med 

Snøhetta IL om å kjøpe den tråkkemaskina som har vært brukt på Nerskogen de siste 10 årene. 

Salgsprisen for tråkkemaskinen var 350 000 kroner pluss MVA. I tillegg kommer 

oppgradering/reparasjoner på til sammen 428 000 kroner pluss MVA. Antra, som leverer 

tråkkemaskiner, har estimert salgspris av maskina til mellom 600 000 og 650 000 dersom den selges 

etter endt sesong 2024/2025. 
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Fra nå av vil Nerskogen Løypeforening selv engasjere sjåfører, inngå avtale om kjøp av diesel, samt 

sørge for vedlikehold av tråkkemaskina. 

Siden Nerskogen Løypeforening er registrert i frivillighetsregisteret kan Løypeforening forvente å få 

refundert MVA, men Løypeforeningen må i første omgang betale MVA. Det betyr at egenkapitalen på 

560 000 ved inngangen til sesongen ikke er tilstrekkelig til å dekke kostnadene ved kjøp av maskin. 

Dette er grunnlaget for at Løypeforeningen må ta opp et lån, evt få innvilget kontokredit. Ved slutten 

av fjoråret viste likviditetsanalysen at vi trengte å ta opp et lån på om lag 250 000 kroner, evt få 

innvilget en kontokreditt på dette beløpet. 

Siden Nerskogen Løypeforening ikke er registrert i foretaksregisteret, kan Løypeforeningen ikke ta 

opp lån eller få innvilget kontokreditt. Derfor har styret i Løypeforeningen kalt inn til 

generalforsamling med følgende forslag til vedtak: 

Generalforsamlingen i Nerskogen Løypeforening ber styret i Nerskogen Løypeforeningen om å 

registrere foreningen i Foretaksregisteret og starte forhandlinger med Orklabanken, eller en annen 

bank om å ta opp et lån eller få innvilget en kontokreditt. 

4. Diskusjon 
I vedtaket må det også stå en øvre ramme for hvor mye vi kan ta opp som lån/be om innvilgning av 

kontokreditt. Det foreslås at vi kan angi at styret får fullmakt til å ta opp et lån på inntil 75% av 

egenkapitalen.  

5. Stemme over styret sitt forslag til vedtak 
Forslaget fra styret ble justert litt, og endelig vedtak ble enstemmig vedtatt: 

 

Generalforsamlingen i Nerskogen Løypeforening ber styret i Nerskogen Løypeforeningen om å 

registrere foreningen i Foretaksregisteret og starte forhandlinger med aktuelle banker om å ta opp et 

lån eller få innvilget en kontokreditt. Løypeforeningen får fullmakt til å ta opp et lån eller få 

kontokreditt på inntil 75% av egenkapitalen til Nerskogen Løypeforeningen. 

Underskrift av protokoll 


